
Protokół  posiedzenia Komisji Zdrowia Polityki Społecznej i
Rynku Pracy

Nr 12/2005  w dniu 15 września 2005 r.

Posiedzenie rozpoczęto o godz.  16.30  zakończono o godz. _____

L.p Imię i nazwisko Podpis

1. Lech Pluciński
- Przewodniczący Komisji

obecny

 2.
 

Teresa Walewska
- Wiceprzewodnicząca   Komisji

obecna

 3.
 

Jerzy Piasecki
          - Sekretarz Komisji

obecny

4. Tadeusz Synoracki obecny

5. Mirosława Nowak obecna

6. Andrzej Bielecki nieobecny

7. Irena Wojewódzka-Kucz obecna

8. Tomasz Kranc obecny

9. Ryszard Cieśliński obecny

10. Marceli Marzyński obecny

11. Jerzy Springer obecny

Nieobecni członkowie Komisji:
1. Andrzej Bielecki

2. ______________________________

3. ______________________________

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
4. Józef Sulikowski – Starosta Wągrowiecki

5. Beata Korpowska – dyrektor PUP

6. Jarosław Małecki – Wicedyrektor SP ZOZ Wągrowiec

7. Stanisław Przybylski – Gł. Księgowy SP ZOZ w Wągrowcu
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI:

1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji.

1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji.

Tematyka posiedzenia:
1. Ocena stanu bezrobocia w powiecie za I półrocze 2005 roku –
     wnioski, przedsięwzięcia
2. Realizacja kontraktów przez SPZOZ oraz wyniki za 7 miesięcy 2005 r.

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW.

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________
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3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI.

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy L. Pluciński
wita wszystkich zaproszonych gości oraz radnych komisji.

Pani Beata Korpowska dyrektor PUP przedstawia stan i strukturę bezrobocia w
powiecie.

Na koniec czerwca br. liczba bezrobotnych wynosi 6096 osób i jest niższa w
porównianiu do grudnia 2004 r. o 303 osoby. Stopa bezrobocia dla powiatu na
koniec czerwca br. wynosi 25,1%. Największy odsetek bezrobotnych stanowią
ludzie młodzi 56,9% do 34 roku życia (3466 osób). Największy odsetek pod
względem wykształcenia stanowią osoby z wykształceniem zasadniczym
zawodowym (36,2% - 2206 osób), najmniejszy odsetek stanowią bezrobotni z
wyższym wykształceniem – 2,6% (157 osób).

Formy aktywizacji rynku pracy:
- indywidualne porady zawodowe,
- indywidualne spotkania w ramach informacji zawodowej,
- grupowe spotkania informacyjne,
- spotkania informacyjne z młodzieżą ostatnich klas gimnazjów i szkół
  ponadgimnazjalnych.
W latach 2005-2006 PUP realizuje wybrane projekty Sektorowego Programu

Operacyjnego Rozwój Zasobów Ludzkich. Wprowadzenie nowych instrumentów i
zasad aktywizacji bezrobotnych zmieni ło strukturę subsydiowanych form
przeciwdziałaniu bezrobociu. Największą popularnością cieszą się staże i
przygotowanie zawodowe. Dużym powodzenie cieszą się formy wsparcia dla
bezrobotnych chcących podjąć działalność gospodarczą oraz dla pracodawców
tworzących nowe miejsca pracy.

Ważnym elementem działań aktywizujących są projekty realizowane ze środków
EFS, skierowane do osób z tzw. grup ryzyka.

PUP przystąpił do realizacji 2 programów regionalnych „ROWY” i „Lepsza droga”
oraz do krajowego programu „Pierwszy Biznes”.

Radni wysłuchali z dużym zainteresowanie oceny działań PUP, zadając pytania:
Radny R. Cieśliński prosił o wyjaśnienie czy działa system EURES, radni Jerzy

Piasecki wyraził zadowolenie, że coraz więcej bezrobotnych próbuje swoich si ł na
własny rachunek zakładając własny biznes. Nadal poważnym problemem w
powiecie jest „praca na czarno”. Przewodniczący Komisji Lech Pluciński
podsumowując wyraził zadowolenie, że następuje tendencja spadkowa wśród
bezrobotnych.

Kolejnym tematem jest sytuacja finansowa SP ZOZ za 7 miesięcy br. Pan
Stanisław Przybylski przedstawia statystykę finansową.

Zysk za 7 miesięcy: 107.820 zł, zadłużenie w lipcu 129.830 zł, zadłużenie wobec
ZUS – ok. 400.000 zł.
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Przewodniczący Komisji Lech Pluciński poinformował radnych o posiedzenie Komisji

Społecznej SP ZOZ, na którym  dyskutowano o najbliższych planach inwestycyjnych oraz
podsumowano akcję ankietową wśród pacjentów, z której wynika, że pacjenci oceniają
dobrze i bardzo dobrze działalność szpitala.

W związku z dotacją z Ministerstwa Zdrowia w kwocie 800.000 zł na inwestycje
Dyrekcja Szpitala planuje rozpocząć w bieżącym roku termomodernizację, to spowoduje
opóźnienie remontu sal operacyjnych za którymi opowiadała się Komisja Zdrowia Polityki
Społecznej i Rynku Pracy (protokół nr 6/2005). Pan Stanisław Przybylski przekonuje
radnych komisji, że wraz z pozyskanymi pieniędzmi z premii termomoderzniacyjnej oraz
pieniędzmi pozyskanymi pod koniec roku kalendarzowego z funduszy unijnych, szpital
jest w stanie sfinansować ten projekt. Radny Jerzy Piasecki prosił o przedstawienie bilansu
finansowego całej inwestycji: Koszt całej inwestycji – 2 492 500 zł, szpital posiada
zabezpieczenie na kwotę około 1 400 000 zł, pozostałe środki tj. ok. 1 000 000 zł będzie
kredytem bankowym. Przedstawiciele SP ZOZ pokładają wielkie nadzieje w funduszach
unijnych oraz tzw. funduszach norweskich.

Radni Komisji a wśród nich p. R. Cieśliński, M. Marzyński, T. Kranc zaopiniowali
pozytywnie plany dyrekcji szpitala apelując, aby próbować wykorzystać wszystkie szanse
modernizacji szpitala. Radny J. Piasecki zwrócił uwagę, że wszyscy radni komisji Zdrowia
Polityki Społecznej i Rynku Pracy są żywotnie zainteresowani powodzeniem wszystkich
planów rozwojowych naszego szpitala wraz remontem sal operacyjnych.

Przewodniczący Komisji L. Pluciński zakończył posiedzenie komisji dziękując
wszystkim zebranym.
_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________
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5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI.

1.1  Zapytania
_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

5.2   Opinie

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

      5.3  Stanowiska

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

5.4   Wnioski

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________
- 6 -

 



_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

  ___________________________                        _______________________
Protokołował / Protokołowała:                                    Przewodniczący Komisji
Jerzy Piasecki Lech Pluciński
Protokół podpisał Przewodniczący Komisji Lech Pluciński

 


